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Op 15 juni jl. hebben de directies van de vier cultuurinstellingen De Kunstbeweging,  

Scala, K&C en ICO besloten om hun organisaties niet te laten fuseren. In plaats 

daarvan zal er op afzienbare termijn een overeenkomst worden afgesloten gericht op 

intensivering van de  provincie brede samenwerking.  

 

De organisaties kiezen voor deze koers naar aanleiding van een rapport dat is 

opgesteld door adviesbureau BMC. Uit dit rapport blijkt dat fusie niet haalbaar is, 

maar verdergaande samenwerking wel wenselijk. Het rapport van BMC komt voort uit 

de opdracht die de vier organisaties hadden gegeven om de mogelijkheid van fusie 

te onderzoeken. 

 

In mei 2016 besloten de vier cultuurinstellingen om een gezamenlijk 

organisatiemodel met lokale cultuurhuizen en een overkoepelende stichting nader uit 

te werken. Het onderzoek had als doel scherp in beeld te brengen wat de 

uitgangspositie van de vier organisaties is, wat het draagvlak voor fusie is bij 

stakeholders zoals provincie en gemeenten, hoe het beoogde organisatiemodel eruit 

zou moeten zien, welke resultaten het zou opleveren en hoe de fusie doorgevoerd 

zou moeten worden.  

Het onderzoek werd opgedragen aan bureau BMC. De heer Cor Wijn trad op als 

projectleider.  

 

BMC constateert in zijn rapport dat er ten aanzien van de fusie aanzienlijke 

verschillen in urgentiebesef en draagvlak bestaan tussen de organisaties. Daarnaast 

zijn er beduidende praktische obstakels. Gezien een en ander is een fusie op korte 

termijn volgens BMC niet wenselijk en ook niet mogelijk. 

 

De directies hebben besloten het advies van BMC te volgen. In de vergadering van 

de VDG op 5 juli jl. is dit besluit nader toegelicht.  

 

De vier cultuurinstellingen richten zich nu op de vraag hoe de huidige goede 

samenwerking op het gebied van cultuureducatie, zowel op school als in de vrije tijd, 

kan worden voortgezet en uitgebouwd. De organisaties zien de meerwaarde van 

samenwerking voor het werkveld. Vandaar dat nu provinciebrede afspraken zullen 

worden gemaakt waar  alle betrokkenen, scholen zowel als leerlingen en 

cultuurdocenten, baat bij zullen hebben. Het streven is om dit proces eind dit jaar af 

te ronden. 


